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Studierådsmötesprotokoll 2011–11–02

Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Albin Rosberg Studierådssekreterare
Felix Aronsson Världsmästare
Jens Elofsson Kurskommisarie, Medrepresentant Utbildningsnämnd1
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud
Gustav Orest Sällberg Funktionär inom Studierådet, Skattmästare
Carolina Sartorius Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §9
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet, Källarmästare
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet
Per Ahlblom
Jacob Arvidsson
Carl Nilsson Nyman
Johan Rönnåker fr.o.m §9
Sofia Siljeholm
Simon Svensson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat kl
12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordning godkändes med tilläggen

• §7.1 Tårtkampanj.

• §7.2 Ny post.

§5 Föregående mötes
protokoll

Protokollen SRD4 från 2011-10-05 och SRD5 från 2011-10-12 god-
kändes.

§6 CEQ-kväll Jonny, Martin och Mats informerade om sina idéer och tankar.
Mötet utförde en brainstorming-session kring hur man ökar svars-
frekvensen på CEQ samt hur man engagerar folk.

§7 Meddelanden Carl lät meddela att SI-ledarna söker sponsring för att fortsätta
efter jul.

Jens lät meddela att Programledningen för C haft möte där de
godkänt kurser och talat om kurser inom säkerhet.
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Gustav lät meddela att kurser inom säkerhet även diskuterats på
möte för Programledningen för D.

Mats lät meddela att den strategiska planen är ute på remiss. Den
ska därefter kommenteras innan den klubbas igenom.

Julia lät meddela att libe ska ha möte på onsdag.

§7.1 Tårtkampanj Mats berättade att man på senaste SRX-mötet talat om hur man
engagerar folk. Diskussion kring detta uppstod och följande för-
slag ansågs goda:

• Bjuda på tårta till den grupp som har högst svarsfrekvens.

• Tårtkalas med CEQ-ifyllnad.

§7.2 Ny post Mats lät informera om att han skrivit en motion till HTM2 angå-
ende införandet av posten CEQ-propagerare.

§8 Valärenden och
nomineringar

Likt ett fallande träd i en norrländsk skog där ingen människa
vandrat på hundratals år, hördes ingenting från mötesdeltagar-
na.

§9 Pågående kurser Gustav uttryckte förvåning över att vissa tentamensresultat an-
slagits på utsatt dag.

Peter informerade om felaktigheter i schemat för Kognition, TEK210.

Carl efterfrågade färre övningstillfällen i Endimensionell Ana-
lys, FMAA01, delkurs A2. Fler seminarie istället vore positivt.

§10 Övrigt Mats informerade att kåren ska räkna ut antalet studieplatser på
LTH. Vad som definieras som en studieplats ska tas fram av Tere-
sia Olsson. Vidare informerade Mats att institutionerna för Elekt-
risk Mätteknik, Teknisk Geologi samt Industriell Elektronik och
Automation ska gå samman och bilda institutionsstyrelsen Mät-
teknik och Industriell Elektronik.

Julia frågar hur det går med planerna kring Medicon Village och
Mats berättar att detta inte går bra, då de ville ha betalt av LTH.

Mats informerar att Vice Kårordförande för Internationella frå-
gor är vakantsatt.

Carl påpekar att papper är dåligt.
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Jonny påpekar att för få InfoCom-studenter är närvarande vid
studierådsmötena.

§11 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet avslutat
kl 13:05.

Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande

3 (3)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§3 Adjungeringar
	§4 Godkännande av dagordningen
	§5 Föregående mötes protokoll
	§6 CEQ-kväll
	§7 Meddelanden
	§7.1 Tårtkampanj
	§7.2 Ny post
	§8 Valärenden och nomineringar
	§9 Pågående kurser
	§10 Övrigt
	§11 OFMA

